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П Р О Т О К О Л 

ЗАСІДАННЯ 

3-ОЇ СЕСІЇ VII-ГО ДЕМОКРАТИЧНОГО СКЛИКАННЯ 

ДАВИДІВСЬКОЇ СІЛЬСЬКОЇ РАДИ 

ПУСТОМИТІВСЬКОГО РАЙОНУ ЛЬВІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

Том ІІ 

 

15 лютого 2017 року 

Місце проведення: актовий зал Народного Дому с. Пасіки-Зубрицькі. 

Початок о 18.00 год. 

Присутніх на сесії депутатів – 25 чол. 

Сільський голова, в.о. заступника сільського голови з житлово-комунального 

господартсва Т.Р. Грень, в.о. заступника сільського голови з гуманітарних 

питань Кіт З.М., секретар виконкому Яцик І.В., в.о. начальника відділу 

культури та інформаційної політики Кучак Х.Я., представники громади 

Давидівської об’єднаної громади. 

 

... 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В який 

зачитав заяву жительки с.Давидів гр. Пони Маргарити Петрівни про 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

кадастровим № 4623682400:01:006:0340 площею 0,2447 га для будівництва 

та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. 

Давидів. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 123-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяви жителів с.Давидів гр.Кацюба-Чобіт Наталії Сергіївни, 

Галущак Марії Йосипівни (інвалід з дитинства), Квас Євгена 

Володимировича, Кацюби Петра Сергійовича, Гарат Марії Михайлівни, 

Павленка Юрія Віталійовича, Павленко Неоніли Станіславівни, Довгаль 

Марії Іванівни, Щерби Любомири Зеновіївни про надання земельної 

ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд в с.Давидів та запропонував відмовити в 

наданні земельної ділянки у зв’язку з відсутністю на території населеного 

пункту с. Давидів Давидівської сільської ради вільних земельних ділянок 
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для будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 124-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки с. Гончари гр. Вороніної Ірини Андріївни про надання земельної 

ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд в с. Давидів та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування відмовити гр. Вороніній Ірині Андріївні в наданні 

земельної ділянки в зв’язку з відсутністю вільних земельних ділянок для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд на території населеного пункту с. Давидів Давидівської сільської 

ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 125-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

учасника АТО, жителя с.Липники в/ч А 4324 гр. Алейнікова Дмитра 

Сергійовича про надання земельної ділянки для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. 

Давидів, та зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, 

будівництва, архітектури та просторового планування відмовити 

гр.Алейнікову Дмитру Сергійовичу в наданні земельної ділянки в зв’язку з 

відсутністю на території населеного пункту с. Давидів Давидівської 

сільської ради вільних земельних ділянок для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 126-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 
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учасника АТО, жителя м. Львів гр. Беньковського Андрія Анатолійовича 

про надання земельної ділянки для будівництва та обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. Давидів та 

зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити гр. Беньковському 

Андрію Анатолійовичу в наданні земельної ділянки в зв’язку з відсутністю 

на території населеного пункту с. Давидів Давидівської сільської ради 

вільних земельних ділянок для будівництва та обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 127-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки с. Давидів гр. Красної (Рачинської) Оксани Євстахіївни про 

надання земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд в с.Давидів, згідно рішення № 35 

від 03.06.1994 р. виконавчого комітету Давидівської сільської ради та 

зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування повернутись до розгляду заяви гр. 

Красної (Рачинської) Оксани Євстахіївни після затвердження детального 

плану території кварталу індивідуальної житлової забудови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 128-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки м. Львова гр. Тронько Андрії-Мирослави Миколаївни про 

надання земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд на території Давидівської 

сільської ради та зачитав рекомендацію комісії з питань земельних 

відносин, будівництва, архітектури та просторового планування відмовити 

гр. Тронько Андрії-Мирославі Миколаївні в наданні земельної ділянки в 

зв’язку з відсутністю вільних земельних ділянок для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд на 

території Давидівської сільської ради. 
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Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 129-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву жителя с. Давидів гр. Біди Богдана Антоновича про надання 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок орієнтовною площею 0,2000 та 0,1500 га у власність для ведення 

особистого селянського господарства. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 130-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя с. Черепин гр. Кісь Ярослава Васильовича про надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

орієнтовною площею 1,800 га у власність для ведення особистого 

селянського господарства. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – 24 чол., «проти» – 0 чол., «утримались» – 1 чол. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 131-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки с.Давидів гр. Боровець Оксани Павлівни (постраждала внаслідок 

Чорнобильської катастрофи) про надання земельної ділянки та надання 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства 

орієнтовною площею 0,2000 га в с.Давидів та зачитав рекомендацію комісії 

з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування відмовити гр.Боровець Оксані Павлівні в наданні земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства у зв’язку з 

відсутністю на території населеного пункту с. Давидів Давидівської 

сільської ради вільних земельних ділянок. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 
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Голосували: «за» – 24 чол., «проти» – 0 чол., «утримались» – 1 чол. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 132-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки с.Давидів гр. Співак Христини Петрівни про надання земельної 

ділянки та надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого 

селянського господарства орієнтовною площею 0,1000-0,1500 га в с. 

Давидів, в межах населеного пункту та зачитав рекомендацію комісії з 

питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування відмовити гр. Співак Христині Петрівні в наданні земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства у зв’язку з 

відсутністю на території населеного пункту с. Давидів Давидівської 

сільської ради вільних земельних ділянок. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 133-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака В.А., який зачитав заяву 

гр. Тибінки Людмили Павлівни про надання викопіювання з Генерального 

плану с. Давидів та доданий заявницею лист першого заступника 

начальника Головного управління Держгеокадастру у Львівській області – 

“Про висловлення позиції щодо можливості надання дозволу на 

розроблення документації із землеустрою” та зачитав рекомендацію комісії 

з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування не заперечувати в наданні дозволу гр. Тибінці Людмилі 

Павлівні на розроблення документації із землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення садівництва орієнтовною 

площею 0,12 га за межами населеного пункту с. Давидів на території 

Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 134-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву жит.с.Давидів гр.Дацко Софії Петрівни про погодження 
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виділення земельної ділянки за межами населеного пункту с.Давидів та 

зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування направити матеріали на додаткове 

доопрацювання. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: направити матеріали на додаткове доопрацювання. 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву гр. Заньковської Марії Ярославівни про затвердження 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) з кадастровим № 

4623685100:01:004:0920площею 0,1940 га для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. 

Пасіки-Зубрицькі/ 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 135-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву гр. Зозулі Івана Ігоровича про надання дозволу на 

розроблення детального плану території щодо зміни цільового призначення 

земельних ділянок, які знаходяться в селі Пасіки-Зубрицькі, 

Пустомитівського району Львівської області, із наданих земель для ведення 

особистого селянського господарства до земель для будівництва та 

обслуговування об’єктів придорожнього сервісу/ 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 136-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву гр. Чупіля Ореста Ілліча про надання дозволу на розроблення 

детального плану території, яка знаходиться по вул. В. Великого в селі 

Пасіки-Зубрицькі, Пустомитівського району Львівської області. 



8 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 137-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву гр. Фецат Юрія Орестовича про надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо зміни цільового призначення 

земельної ділянки, яка знаходиться в селі Пасіки-Зубрицькі, 

Пустомитівського району Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 138-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву гр. Сахорової Оксани Ігорівни про надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної у власність для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

та споруд, яка розміщена в межах вул. Лесі Українки, в селі Пасіки- 

Зубрицькі. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 139-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву гр. Кравців Марії Ігорівни про надання дозволу на розробку 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

та споруд, яка розміщена в межах вул. Лесі Українки в селі Пасіки- 

Зубрицькі. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 140-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 
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зачитав заяву жительки м. Львова Сальвицької Олександри Андріївни про 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 141-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В. щодо 

заяви гр. Шумелди Богдана Зіновійовича про затвердження детального 

плану території по зміні цільового призначення земельної ділянки з ведення 

особистого селянського господарства для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. Горішній 

Пустомитівського району Львівської області, виготовлений ДП 

«ЛЬВІВСЬКИЙ ПРОМБУДПРОЕКТ». 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 142-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Кравців Анни Тимофіївни про затвердження детального плану території 

щодо відведення земельної ділянки для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд по в селі Пасіки – 

Зубрицькі Пустомитівського району Львівської області, виготовлений ДП 

«ЛЬВІВСЬКИЙ ПРОМБУДПРОЕКТ». 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 143-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав гр. 

Сулими Віталія Валерійовича про затвердження внесення змін до 

детального плану території по зміні цільового призначення земельних 

ділянок з ведення особистого селянського господарства для придорожньо-

сервісного обслуговування в селі Пасіки-Зубрицькі, Пустомитівського 

району Львівської області. 
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Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 144-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В. про затвердження 

детального плану території земельної ділянки виробничо-комунальної зони 

К-25 в селі Пасіки – Зубрицькі Пустомитівського району Львівської області 

та надання дозволу на розробку проекту відведення земельної ділянки. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 145-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В. щодо затвердження 

детального плану території для будівництва об’єктів придорожнього 

сервісу в селі Пасіки–Зубрицькі Пустомитівського району Львівської 

області, який виготовлений ІМТА «Інститут містобудування та 

архітектури». 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 146-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В. щодо затвердження 

проекту внесення змін до детального плану території для уточнення 

планувальної структури та функціонального призначення в межах 

проектованого житлового кварталу К.р.-4 в селі Пасіки–Зубрицькі 

Пустомитівського району Львівської області, виготовлений ІМТА 

«Інститут містобудування та архітектури». 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 147-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав запит жительки с.Пасіки-Зубрицьки гр. Янчинської Марії 

Миколаївни про висловлення позиції щодо надання можливості дозволу на 
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розроблення документації із землеустрою та зачитав рекомендацію комісії з 

питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування відмовити гр. Янчинській М.М. в наданні дозволу на 

розроблення документації із землеустрою у зв’язку з невідповідністю 

цільового призначення даної земельної ділянки генеральному плану с. 

Пасіки-Зубрицькі. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 148-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя с.Солонка гр. Деркача Зеновія Володимировича про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність з 

кадастровим № 4623688200:01:001:2948 площею 0,0800 га для будівництва 

і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. 

Чишки Пустомитівського району Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 149-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя м.Львів гр.Фітьо Володимира Володимировича про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з кадастровим № 

4623688200:01:001:0199 площею 0,0800 га для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в 

с.Чишки Пустомитівського району. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 150-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Попика Любомира Михайловича про надання дозволу на розроблення 

детального плану території щодо зміни цільового призначення земельної 

ділянки з наданих земель для ведення особистого селянського господарства 

до земель для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
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господарських будівель і споруд в с. Чишки Пустомитівського району 

Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 151-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Попика Ігоря Любомировича про надання дозволу на розроблення 

детального плану території щодо зміни цільового призначення земельної 

ділянки з наданих земель для ведення особистого селянського господарства 

до земель для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд в с. Чишки Пустомитівського району 

Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 152-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву жителя с.Соснівка гр. Боднара Дмитра Орестовича про 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо щодо відведення 

земельної ділянки у власність площею 0,2440 га для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель та споруд по 

вул. Івасюка в с.Соснівка Пустомитівського району. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 153-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву учасника АТО, жителя с.Чишки гр. Ленька Івана Васильовича 

(дитина з багатодітної сім’ї) про надання земельної ділянки для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 154-3/2017 додається). 
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Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., про заяву 

жителя м.Львів гр. Ганіс Жанни Михайлівни про надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність, орієнтовною площею 0,2500 га для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд, яка 

розташована за адресою: с.Бережани, Пустомитівського району, Львівської 

області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 155-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав який зачитав звернення жит.с.Соснівка,  с.Бережани, с.Волиця про 

розгляд рішення загальних зборів територіальної громади щодо 

врегулювання питання користування місцевою громадою ставком у 

с.Соснівка, Пустомитівського району, Львівської області та зачитав 

рекомендацію постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування направити звернення на додаткове 

вивчення. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: направити звернення на додаткове вивчення.  

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву гр. Грицини Ярослава Степановича про затвердження 

детального плану території земельної ділянки для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. 

Чишки Пустомитівського району Львівської області, який виготовлений 

ТзОВ «Інститут геоінформаційних систем». 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 156-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 
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жителя с.Чишки гр.Сенчишина Михайла Павловича про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність з 

кадастровим № 4623681200:03:002:0096 площею 0,3989 га для ведення 

особистого селянського господарства в с. Дмитровичі Пустомитівського 

району. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 157-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав 

жителя м. Львова гр. Риби Михайла Феодосійовича про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з кадастровим № 

46233681200:02:001:0116 площею 0,1394 га для ведення особистого 

селянського господарства в с.Гончари Пустомитівського району Львівської 

області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 158-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Луцишин Ярослави Іванівни про надання дозволу на розроблення 

детального плану території щодо зміни цільового призначення земельної 

ділянки, яка знаходиться в селі Виннички Пустомитівського району 

Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 159-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Шміда Петра Васильовича про надання дозволу на розроблення 

детального плану території щодо зміни цільового призначення земельної 

ділянки, яка знаходиться в селі Виннички Пустомитівського району 

Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 
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Вирішили: рішення прийнято (рішення № 160-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки м.Львів гр. Коробай Уляни Петрівни (дружина учасника АТО, 

багатодітна мама) про надання земельної ділянки та надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність для ведення особистого селянського господарства орієнтовною 

площею 0,1000 га в с.Виннички Пустомитівського району та зачитав 

рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити гр. Коробай Уляні 

Петрівні в наданні земельної ділянки та наданні дозволу на розробку 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для 

ведення особистого селянського господарства в зв’язку з тим, що дана 

земельна ділянка розміщена на території зелених насаджень загального 

користування. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – 24 чол., «проти» – 1 чол., «утримались» – 0 чол. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 161-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування депутата Вульчака А.В., який 

зачитав заяву учасника АТО, жителя м. Львів гр. Коробая Андрія 

Богдановича (інвалід війни 3 групи) про надання земельної ділянки та 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства орієнтовною площею 0,2000 га в с. Виннички 

Пустомитівського району та зачитав рекомендацію комісії з питань 

земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

відмовити гр. Коробаю Андрію Богдановичу в наданні земельної ділянки та 

наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства в зв’язку з тим, що дана земельна ділянка розміщена на 

території зелених насаджень загального користування. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – 24 чол., «проти» – 1 чол., «утримались» – 0 чол. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 162-3/2017 додається). 
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Слухали: Вульчака А.В., який зачитав який зачитав звернення жит.с.Виннички про 

прийняття принципової позиції жителів с.Виннички у питанні 

невідновлення роботи Виничківського піщаного кар’єру з метою 

видобування піску та запропонував сесії прийняти інформацію до відома та 

направити на розгляд комісії з питань природних ресурсів та екології. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: прийняти інформацію до відома та направити на розгляд комісії з питань 

природних ресурсів та екології. 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жит.с.Кротошин гр.Гуль Ігора Петровича про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки з кадастровим № 

4623683500:03:000:0134 площею 0,0813 га для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в 

с.Кротошин (квартал забудови К-5 діл.№ 13) Пустомитівського району. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – 3 чол., «проти» – 9 чол., «утримались» – 13 чол. 

Вирішили: рішення не прийнято. 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Озимок Володимира Мирославовича про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки з кадастровим № 

4623683500:01:001:2805 площею 0,1014 га для ведення особистого 

селянського господарства в с. Кротошин. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – 22 чол., «проти» – 0 чол., «утримались» – 3 чол. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 163-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Чухань Михайла Семеновича про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок з 

кадастровим № 4623683500:01:002:0491 площею 0,1904 га для будівництва 

та обслуговування житлового будинку, господарських будівель та споруд в 

с.Кротошин. 
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Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 164-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Кузьми Галини Михайлівни про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з кадастровим № 4623683500:01:002:1010 площею 0,1371 га для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд в с.Кротошин, по вул. Кн.Ольги, 1а. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 165-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Чухань Михайла Семеновича про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок для ведення 

особистого селянського господарства в с. Кротошин. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 166-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

військовослужбовця, жителя м.Львова гр. Панчука Ігоря Михайловича про 

надання земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд в орієнтовному розмірі 0,1500 га 

та надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність в с. Кротошин та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування відмовити гр. Панчуку Ігорю Михайловичу в 

наданні земельної ділянки в зв’язку з відсутністю на території населеного 

пункту с Кротошин Давидівської сільської ради вільних земельних ділянок 

для будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд. 
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Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 167-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., жителя 

с.Кротошин гр. Якубович Наталії Петрівни, Денеки Василя Миколайовича 

про надання земельної ділянки для будівництва та обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд та зачитав 

рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити гр. Якубович Наталії 

Петрівні, Денеці Василю Михайловичу в наданні земельної ділянки в 

зв’язку з відсутністю на території населеного пункту с Кротошин 

Давидівської сільської ради вільних земельних ділянок для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 168-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., жителя м. 

Хмельницького, учасника АТО, гр. Ільків Лідії Володимирівни про надання 

земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства та 

зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити гр. Ільків Лідії 

Володимирівні в наданні земельної ділянки в зв’язку з відсутністю на 

території населеного пункту с Кротошин Давидівської сільської ради 

вільних земельних ділянок для ведення особистого селянського 

господарства. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 169-3/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя с. Кротошин гр.Кіх Олега Ігоровича про надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність для ведення особистого селянського господарства в с.Кротошин 
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та зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити гр. Кіх Олегу Ігоровичу 

в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства в с. Кротошин Пустомитівського району у зв’язку з 

невідповідністю цільового призначення даної земельної ділянки 

генеральному плану с. Кротошин. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 170-3/2017 додається). 

 

Слухали:  секретаря ради Кухарського І.Я., який проінформував присутніх про 

необхідність призначення відповідальних за цаинтар в Давидові та інших 

селах та ознайомив депутатів з листом департаменту фінансів ЛОДА щодо 

несплати ПДФО. 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який повідомив, що перелік питань 

порядку денного 3-ої сесії VIІ демократичного скликання вичерпано і 

засідання сесії оголошується закритим. 

Виконується Державний Гімн. 

 

Сільський голова       Керницький В.М. 

 

 

Секретар ради       Кухарський І.Я. 
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